
 

 

Til Folketinget – Erhvervsudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 515 af 11. september 2020 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lise Bo Nielsen 
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Erhvervsudvalget 2019-20
ERU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 515 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Har regeringen overvejelser om at subsidiere eller give Amazon skattefordele, som det er 

set i andre lande? 

 

Svar 

Regeringen har ikke overvejelser om at give Amazon særlige skattefordele. 

 

Som skatteminister er det min klare opfattelse, at uanset hvilken type virksomhed, man 

driver, og uanset hvem man er, skal man bidrage til fællesskabet. Det er derfor helt afgø-

rende, at også verdens største og rigeste virksomheder betaler den skat, de skal, ligesom 

alle andre virksomheder. Hvis Amazon vælger at etablere sig i Danmark, vil de være om-

fattet af skattelovgivningen på samme vilkår som andre danske virksomheder inden for 

samme branche.  


